



إجتماع الجمعية العامة غير العادية المتضمنة زيادة رأس مال الشركة (الاجتماع الأول)

Extraordinary General Assembly Meeting Including the Company's Capital Increase (First meeting)

1445/04/21

2023/11/05

إجتماع الجمعية العامة غير العادية المتضمنة زيادة رأس مال الشركة
 Extraordinary General Assembly Meeting Including the Company's Capital Increase
 05-11-2023/21-04-1445

General Assembly Meeting Agenda	جدول أعمال الجمعية
<p>To vote on the Board' recommendation regarding the increase of the Company's capital through rights issue, as the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Company's capital before the increase: 100,000,000 - Company's capital after the increase: 200,000,000 - Number of shares before the increase: 10,000,000 - Number of shares after the increase: 20,000,000 - The percentage of the capital increase: 100% - Reason for capital increase: Supporting the company's future plans and supporting the company's solvency margin. - Method of increase: Issuance and listing of (10,000,000) normal shares (1) shares for every (1) share will be issued. - To amend Article No. (8) of the Company's bylaw on Company's capital (Attached). <p>Eligibility Date: The eligibility date of shareholders who own shares at the end of trading on the day of the extraordinary general assembly of the company and who are registered in the company's shareholders register at the Securities Depository Center Company (EDAA) at the end of the second trading day following the date of the extraordinary general assembly.</p>	<p>التصويت على توصية مجلس الإدارة بزيادة رأس المال من خلال طرح حقوق الأولوية وفقاً لما يلي:</p> <p>- رأس مال الشركة قبل الزيادة (100,000,000) ريال سعودي مقسم إلى (10,000,000) سهم عادي.</p> <p>- رأس مال الشركة بعد الزيادة (200,000,000) ريال سعودي مقسم إلى (20,000,000) سهم عادي.</p> <p>- إجمالي مبلغ الزيادة (100,000,000) ريال سعودي.</p> <p>معدل زيادة رأس المال: 100٪</p> <p>سبب زيادة رأس المال: دعم خطط الشركة المستقبلية ودعم هامش الملاءة المالية للشركة.</p> <p>- طريقة زيادة رأس المال: إصدار وإدراج أسهم حقوق أولوية لعدد (10,000,000) سهم عادي بواقع (1) سهم لكل (1) سهم.</p> <p>- تعديل المادة الثامنة (8) من نظام الأساس للشركة والمتعلقة برأس مال الشركة (مرفق).</p> <p>تاريخ الأحقية: في حال الموافقة على البند، ستكون الأحقية للمساهمين المالكين للأسهم يوم انعقاد الجمعية العامة غير العادية المقيد في سجل مساهمي الشركة لدى شركة مركز إيداع الأوراق المالية (مركز الإيداع) في نهاية ثاني يوم تداول يلي تاريخ انعقاد الجمعية العامة غير العادية.</p>



تعديل المادة الثامنة رقم 8 في النظام الأساس للشركة
Amendment of Article Eight (No. 8) of the
Company's Bylaw

الرقم	المادة الثامنة (8) قبل التعديل	المادة الثامنة (8) قبل التعديل
1	رأس مال الشركة هو (200,000,000) مائتين مليون ريال سعودي، مقسم إلى (20,000,000) عشرين مليون سهم متساوية القيمة بقيمة إسمية (10) عشرة ريال سعودي للسهم الواحد وجميعها أسهم عادية نقدية.	رأس مال الشركة هو (100,000,000) مائة مليون ريال سعودي، مقسم إلى (10,000,000) عشرة مليون سهم متساوية القيمة بقيمة إسمية (10) عشرة ريالات سعودية للسهم الواحد وجميعها أسهم عادية نقدية.

No.	Article (8) before	Article (8) after
1	The company's capital is (100,000,000) million riyals Saudi, divided into (10,000,000) ten million equal-value shares A nominal value of SAR 10 per share, all claims had been paid regularly.	The company's capital is (200,000,000) million riyals Saudi, divided into (20,000,000) twenty million equal-value shares A nominal value of SAR 10 per share, all claims had been paid regularly.